

## CONSEIL MUNICIPAL

Compte rendu de l'assemblée spéciale du 26 juillet 1915.

Son Honneur le Maire, M. Martin, occupe le fauteuil.

Sont présents: MM. les échevins L. A. Lapointe, N. Lapointe, Ward, O'Connell, Létourneau, Boyd, Bastien, Mayrand, Turcot, Macdonald, Giroux, Blumenthal, Larivière, Houlé, Ménard, Rubenstein, Vandelac, Weldon, Loranger, Hushion, Dubeau, Therrien, Denis, Chartrand, St-Pierre, Elie, Rochon, Barbeau, Dubois, Pauzé, Lavergne, et MM. Ainey et Côté, Commissaires.

Le procès-verbal de la dernière assemblée est lu et approuvé.

### REQUETES.

1.—Du Département en Loi, informant le Conseil qu'une injonction a été accordée au sujet de l'ouverture de la rue Drolet.

2.—Copie d'une ordonnance de la Cour Supérieure accordant une injonction relativement à la fourniture de pavés.

Sur proposition de M. l'éch. L. A. LAPOINTE, appuyée par M. l'éch. N. LAPOINTE, il est

Résolu: Que copies desdits documents soient transmises au Bureau des Commissaires et au Département en Loi.

3.—De la Fédération du Club des Ouvriers transmettant certaines résolutions, re question des tramways.

Renvoyée au Bureau des Commissaires.

4.—De Charles Mullins se plaignant de L. Bourgoïn, employé municipal.

Renvoyée du Bureau des Commissaires.

5.—De contribuables protestant contre la construction d'un égout dans le Boulevard St-Joseph.

Renvoyée au Bureau des Commissaires.

6.—Quittance de la Cité de Montréal, en faveur de Samuel Hobson.

Sur proposition de M. l'éch. L. A. LAPOINTE, appuyée par M. l'éch. RUBENSTEIN, il est

Résolu: Que ladite quittance soit approuvée et que Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité soient autorisés à la signer au nom de la Cité.

7.—Contrats entre la Cité de Montréal et

(a) John C. Poupore, re fourniture de pierre à macadamiser;

(b) La Sicily Asphaltum Paving Co., re pavage de la rue de la Montagne;

(c) Octave Archambault, re construction d'un bain dans le quartier St-Laurent;

(d) La Canada Steamship Lines, Limited, re Traversée de l'île Sainte-Hélène;

(e) La John McDougall Caledonian Iron Works, re fourniture de fonte, etc.;

(f) La Sicily Asphaltum Paving Co., re pose de trottoirs;

(g) Samuel Fisher, re fourniture de ferronnerie;

(h) Quinlan & Robertson, re pavage des rues Chateauguay, Roperie et Laprairie;

(i) La "Eugène F. Phillips Electrical Works, re fourniture et installation de câbles, etc.;

(j) La "Moulton Company", re fourniture et installation de tuyaux en acier.

Déposés aux archives.

## CITY COUNCIL

Report of special meeting held on the 26th July 1915.

His Worship the Mayor, Mr. Médéric Martin, in the Chair.

Present: Ald. L. A. Lapointe, N. Lapointe, Ward, O'Connell, Létourneau, Boyd, Bastien, Mayrand, Turcot, Macdonald, Giroux, Blumenthal, Larivière, Houlé, Ménard, Rubenstein, Vandelac, Weldon, Loranger, Hushion, Dubeau, Therrien, Denis, Chartrand, St-Pierre, Elie, Rochon, Barbeau, Dubois, Pauzé, Lavergne, and Messrs. Ainey and Côté, Commissioners.

The minutes of the last meeting were read and confirmed.

### PETITIONS.

1.—From Law Department, informing Council that an injunction has been granted re Drolet street opening.

2.—Copy of an order from the Superior Court granting an injunction re supply of paving blocks.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. N. LAPOINTE, it was

Resolved: That a copy of said documents be transmitted to the Board of Commissioners and to the Law Department.

3.—From Federation of Working Men's Club, transmitting certain resolutions re Tramway question.

Referred to the Board of Commissioners.

4.—From Charles Mullins, complaining of L. Bourgoïn, municipal employee.

Referred to the Board of Commissioners.

5.—From ratepayers, protesting against the construction of a sewer in St. Joseph Boulevard.

Referred to the Board of Commissioners.

6.—Acquittance by the City of Montreal to Samuel Hobson.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. RUBENSTEIN, it was

Resolved: That said acquittance be approved of and that His Worship the Mayor and the City Clerk be authorized to sign the same on behalf of the City.

7.—Contracts between the City of Montreal and

(a) John G. Poupore, re supply of macadamizing stone;

(b) The Sicily Asphaltum Paving Co., re paving of Mountain street;

(c) Octave Archambault, re erection of a bath in St. Lawrence Ward;

(d) The Canada Steamship Lines Limited, re St. Helen's Island Ferry Service;

(e) The John McDougall Caledonian Iron Works, re supply of castings, etc.;

(f) The Sicily Asphaltum Paving Co., re laying of sidewalks;

(g) Samuel Fisher, re supply of hardware;

(h) Quinlan & Robertson, re paving of Chateauguay, Roperie and Laprairie streets;

(i) The Eugene E. Phillips Electrical Works, re supplying and installation of cables, etc.;

(j) The Moulton Co., re supply and installation of steel piping.

Filed of record.